
Odgovor na Novelacijo št.1 za odvajanje vode v oporečju 

Kot v grobem vidim gre za novelacijo projekta izgradnje kanalizacije v Spodnjih Hočah in Radizelu. Do 

sedaj je v občini zgrajenih 21 km kanalizacije, ki pelje odpadno vodo v CČN v Dogoše. Sedaj je priključenih 

62%, potem bi naj bilo na javni kanalizacijski sistem priključenih 98% PE ali gospodinjstev. Do sem je vse 

v redu in logično. Gradiva je ogromno za tako kratek čas. Kdo je kriv, da vas župan stiska časovno v kot. 

Verjetno župan in občinska uprava. Meni se porajajo naslednja vprašanja: 

 

- Občina Hoče Slivnica mora narediti novelacijo, ker so ponudbe presegle več kot 20% ocenjene 

projektantske vrednosti.  

 

- Zakaj takšen razkorak, kdo bo odgovarjal in pokril razliko med prejšnjo in sedanjo ocenjeno vrednostjo. 

Koliko je stala nova cenitev ? 

 

- Dolg občine znaša 4.563.000 eur 

 

- Letne investicije v povprečju 4.473.000 eur 

 

- Ocenjena vrednost projekta je 7.237.000 eur 

 

- Zakaj bo občina Hoče dala kar 77% lastnih sredstev, državni proračun 3,4%, kohezijski sklad 19,5%. To 

pomeni, da se je župan slabo iz pogajal, v času, ko ima Slovenija do sedaj največ 11,3 milijard eur na 

razpolago za investicije, od tega kohezijskih 2,9 milijarde eur. Žalostno za g. župana..., proračun države pa 

bi naj dal le 204.000 eur. Naj si pogledajo župana občin Radlje ali Podčetrtek, tam država in kohezija 

sofinancira večino, to je 70 do 80%, ob tem pa je občina Hoče že zelo zadolžena, skoraj polovico letnega 

proračuna 

 

- moti me še to, da občina Hoče predvideva zmanjševanje števila prebivalstva od leta 2025 dalje. Namesto, 

da bi župan gledal, da število davkoplačevalcev ostaja vsaj na enakem nivoju, da se gradijo stanovanja, nove 

soseske, bo občina delala komunalno infrastrukturo le še za tuje in domače poslovne subjekte, ne pa "Za 

ljudi". To investicijo bodo pokrili sedanji občani za gospodarstvo, ne pa za vaše otroke in vnuke, ker jih bi 

naj  bilo manj... 
 

Kje je bil tukaj odbor za finance?? G.  Kje je bil odbor za gospodarske dejavnosti? Da tega niso opazili! 

 

Kot nalašč so občani MOM dobili v nabiralnike dobili brošuro za izgradnjo kanalizacije v MO Maribor. 

V prilogi imam brošuro iz katere je razvidno da bo v MB izgradnja kanalizacije v vrednosti 11 mio eur. 

MOM bo dobila iz kohezije 5 mio eur od 11 mio. Torej se je MOM izpogajala za nepovratna kohezijska 

sredstva v višini 45,4%. Tako je % kohezijskih sredstev v vašem primeru res zelo skromno. 

 

Naše vodstvo občine se je zelo slabo izpogajalo! V istem trenutku se je Maribor izpogajal za 11x večjo 

vrednost v %, glede na skupno višino vrednosti investicije kot pa Hoče. Zelo slabo! 

 
 


